"Jade Textile Celebrates the Graduation of the Second Batch of its Nursery in Ismailia: Preparing and Qualifying for a Bright Future"

For a second year in a row, Jade Textile Ismailia celebrated the graduation of the second batch of Jade Textile Nursery after qualifying, educating, and preparing them for the upcoming academic year 2023.
The children were trained in various educational abilities, utilizing the most recent curriculum and educational systems approved by the Ministry of Social Solidarity, the Ministry of Education, and international organizations.
The ceremony included a series of performances presented by the students under the supervision of their teachers. The ceremony was attended by a group of the company's leaders, 
The ceremony was marked by excitement and pleasure, with enjoyable and impactful moments for children and their families, as everyone celebrated their graduation and accomplishment in the first stage of their educational journey.
This event demonstrates Jade Textile's commitment to caring for children and encouraging them to study and grow, as well as its positive role in supporting the local community and developing an educated and distinguished future generation.

"شركة جيد تكستايل تحتفل بتخرج ثاني دفعة من حضانتها في الإسماعيلية: تجهيز وتأهيل لمستقبل مشرق"

للمرة الثانية على التوالي، شهدت شركة جيد تكستايل الإسماعيلية فرح تخرج ثاني دفعة من حضانة جيد تكستايل، بعد تأهيلهم وتعليمهم وتجهيزهم للعام الدراسي الجديد لعام 2023
.

تم تدريب الأطفال على يد مجموعة من الكفاءات التعليمية، مستخدمين أحدث المناهج والنظم التعليمية المعتمدة من قبل وزارة التضامن الاجتماعي ووزارة التعليم والهيئات الدولية.

شمل الحفل مجموعة من الفقرات التي قام بها الأطفال بمساعدة مدرسيهم. حضر الحفل مجموعة من قادة الشركة.

تميزت فعاليات الحفل بالفرح والسرور، وشهدت لحظات ممتعة ومؤثرة للأطفال وأسرهم، حيث احتفل الجميع بتخرجهم ونجاحهم في المرحلة الأولى من حياتهم التعليمية.

يعكس هذا الحدث التزام شركة جيد تكستايل برعاية الأطفال وتشجيعهم على التعلم والنمو، ويبرز دورها الإيجابي في دعم المجتمع المحلي وبناء جيل مستقبل مثقف ومتميز.




